

And also another Petition was presented by the same Member, from the same Petitioners, praying that the aid heretofore granted for making the Canal between St. John and Chambly, be applied for the commencement of the same, notwithstanding that the Lachine Canal be not yet completed.

ORDERED, That these several Petitions do lie on the table.

The Honorable Mr. *Richardson* presented a Petition from the Agents of the Honorable the East India Company, praying for relief, in order that the practice in London as to importation of Teas, ascertaining the duties thereon and remitting the same on Teas discharged, be adopted in this Province.

And another Petition was presented by the same Member, from Mr. *Hamilton Leslie*, of the City of Quebec, praying for a premium to assist him in publishing his work on Education.

ORDERED, That these two Petitions do lie on the table.

The Honorable Mr. Justice *Bowen* presented a Petition from *Joseph Bouchette*, Esquire, Surveyor General of the Province, praying for a pecuniary aid, to enable him to publish a Topographical Map of the Canadas.

ORDERED, That the said Petition do lie on the table.

The House, according to order, was adjourned during pleasure and was put into a Committee of the whole House on the Bill, intituled, "An Act to render persons convicted of Petty Larceny competent witnesses."

After some time the House was resumed, and the Honorable Mr. *Hale* reported from the said Committee, "That they had gone through the said Bill and had directed him to report the same without any amendment."

The House agreed with the Committee.

ORDERED, That the said Bill be engrossed.

The House, according to order, was adjourned during pleasure and was put into a Committee of the whole House on the Bill, intituled, "An Act for more particularly ascertaining the damages on protested Bills of Exchange in the Province of Lower-Canada, and for repealing certain parts of the Ordinance therein-mentioned."

After some time the House was resumed and the Honorable Mr. *Ryland*, reported from the said Committee, "That they had made some progress in the said Bill and prayed leave to sit again."

The question being then put,

Whether the Committee have leave to sit again?

It was resolved in the negative.

It was then moved,

That the said Bill be referred to a Special Committee of three Members.

The question of concurrence being put on this motion,

It was resolved in the affirmative.

ORDERED, That the Committee be the Honorable Messrs. *Richardson*, *Ryland* and *Bell*, with power to send for persons, papers and records, and to meet and adjourn as they please.

Et une autre Pétition a aussi été présentée par le même Membre, de la part des mêmes Pétitionnaires, demandant que l'aide ci-devant accordée pour faire le Canal entre St. Jean et Chambly, soit appropriée pour le commencement du dit Canal, nonobstant que le Canal de Lachine ne soit pas encore achevé.

ORDONNE', Que ces différentes Pétitions restent sur la table.

L'Honorable Mr. *Richardson* a présenté une Pétition des Agens de l'Honorable Compagnie des Indes demandant du secours, afin que l'on adopte en cette Province la pratique que l'on suit à Londres, quant à l'importation des Thés, pour assurer les Droits sur iceux, et les remettre sur les Thés déchargés.

Et une autre Pétition a été présentée par le même Membre de Mr. *Hamilton Leslie*, de la Cité de Québec, demandant une récompense pour l'aider à publier son ouvrage sur l'Education.

ORDONNE', Que ces deux Pétitions restent sur la table.

L'Honorable Mr. le Juge *Bowen* a présenté une Pétition de *Joseph Bouchette*, Ecuyer, Arpenteur Général de la Province, demandant une aide pécuniaire pour le mettre en état de publier un Atlas Topographique des Canadas.

ORDONNE', Que la dite Pétition reste sur la table.

La Chambre, conformément à l'ordre, s'est ajournée à loisir et s'est mise en Comité de toute la Chambre sur le Bill, intitulé, "Acte pour rendre les personnes convaincues de Petit Larcin, témoins compétents."

Quelque tems après la Chambre s'est remise, et l'Honorable Mr. *Hale* a fait rapport de la part du dit Comité, "Qu'il avoit examiné le dit Bill en entier, et l'avoit chargé d'en faire le rapport, sans amendement."

La Chambre a concouru avec le Comité.

ORDONNE', Que le dit Bill soit grossoyé.

La Chambre, conformément à l'ordre, s'est ajournée à loisir et s'est mise en Comité de toute la Chambre sur le Bill, intitulé, "Acte pour constater d'une manière plus particulière les dommages sur les Lettres de Change protestées dans la Province du Bas-Canada, et pour rappeler certaines parties d'une Ordonnance y mentionnée."

Quelque tems après la Chambre s'est remise, et l'Honorable Mr. *Ryland* a fait rapport de la part du dit Comité, "Qu'il avoit fait quelques progrès dans le dit Bill, et demandoit la permission de siéger de nouveau."

La question étant alors mise,

Si le Comité aura la permission de siéger de nouveau?

Il a été résolu dans la négative.

Il a été alors proposé,

Que le dit Bill soit référé à un Comité Spécial de trois Membres.

La question de concurrence étant mise sur cette motion,

Il a été résolu dans l'affirmative.

ORDONNE', Que le dit Comité soit composé des Honorables Messrs. *Richardson*, *Ryland* et *Bell*, avec pouvoir d'envoyer quérir les Personnes, Papiers et Records, et de s'assembler et s'ajourner à loisir.